



艾捷航材股份有限公司

正式員工招募公告

親愛的應徵者：

艾捷航材股份有限公司（EW JET PRODUCTS Co., Ltd.）成立於2019年，為台灣太空產業發展協會成員及國家太空中心TASA之優質供應商，並積極拓展AI伺服器、相變材料（PCM）及低軌衛星（LEO）等前瞻產品之相關熱控技術。公司秉持創新、品質與人才培育並重的經營理念，由擁有博士學位的林河川（Dr. Edward Lin）CEO領導，誠摯邀請具熱忱的您加入我們的團隊。

一、公司簡介

- 公司名稱：艾捷航材股份有限公司（EW JET PRODUCTS Co., Ltd.）
- 統一編號：85132066
- 公司地址：新北市汐止區大同路一段
- 主要產品與服務：研發、量測及生產
 - (1) GEO、LEO太空用熱管理模組、相變材料儲能板、鋁氮熱管
 - (2) AI 伺服器用高瓦數(100W~800W) 鋁氮熱管

二、招募職缺與工作內容

本次招募職缺涵蓋多項工程技術、研發及生產管理相關職位，工作內容包含：

- 航太材料製程研發、設計與出圖
- 熱性能測試與實驗報告
- 技術文件撰寫

三、應徵資格

- 具相關科系大專院校以上學歷，航空航太、材料科學、化學工程、機械工程等相關背景者優先。
- 具備良好英文書寫與口說能力，能與國際客戶及團隊溝通。
- 歡迎外國專業人才應徵，具備合法在台工作資格者優先考慮，公司可協助申請相關工作簽證。
- 具備團隊合作精神、主動積極及抗壓能力。
- 有研究、動手實作或生產製造經驗者尤佳。

四、薪資待遇

- 薪資依照職位及工作經驗面議，提供具競爭力之待遇。
- 完善獎金制度及年度調薪機制。
- 員工享有勞健保、退休金、團保及法定福利。
- 公司提供良好的職涯發展空間及專業培訓。

五、工作地點

- 新北市汐止區大同路一段

六、應徵流程

1. 線上投遞履歷，請附英文及中文履歷表。
2. 初步資料審核後，將邀請符合條件者面試（含視訊面試）。
3. 面試合格後，簽訂正式聘用合約，安排報到及新進訓練。

七、應徵方式及聯絡資訊

- 電子郵件：edlin@ewjpro.com
- 聯絡電話：+886 2 2633 8707
- 聯絡人：林河川博士（Dr. Edward Lin）CEO

- 公司官方Line帳號：edwardlin249

八、公司文化與願景

艾捷航材堅持技術創新與人才培育並重，重視員工發展與工作環境，提供多元學習機會與彈性工作制度，鼓勵員工勇於挑戰自我，攜手共創未來航太產業之光。

九、外國專業人才工作權益保障

- 公司依法辦理勞健保、職災保險及團保。
- 提供工作簽證申請、更新及居留證辦理協助。
- 保障勞動權益，依照台灣相關勞動法規執行。
- 關懷外國專業人才生活，提供在台就業支持與諮詢。

十、結語

艾捷航材誠摯歡迎您加入我們充滿活力的團隊。讓我們一起乘風破浪，推動台灣航空航太產業邁向國際舞台！

2025年6月5日



EW JET PRODUCTS Co., Ltd.

Official Recruitment Announcement

Dear Applicants,

EW JET PRODUCTS Co., Ltd., founded in 2019, is a member of the Taiwan Space Industry Development Association and a premium supplier to the National Space Organization (TASA). We are actively expanding thermal control technologies for cutting-edge products, including AI servers, phase-change materials (PCM), and low-earth orbit (LEO) satellites. Under the leadership of our CEO, Dr. Edward Lin (Ph.D.), we uphold a philosophy of innovation, quality, and talent development. We sincerely invite passionate individuals to join our team.

1. Company Overview

- **Company Name:** EW JET PRODUCTS Co., Ltd.
- **Tax ID:** 85132066
- **Address:** Sec. 1, Datong Rd., Xizhi Dist., New Taipei City, Taiwan
- **Core Products & Services:** Research, development, testing and production of:
 - (1) GEO/LEO spacecraft thermal management modules, PCM energy storage panels, and aluminum-ammonia heat pipes.
 - (2) High-wattage (100W–800W) aluminum-ammonia heat pipes for AI servers.

2. Job Openings & Responsibilities

We are recruiting for multiple engineering, R&D, and production management roles. Responsibilities include:

- Aerospace material process development, design, and drafting.
- Thermal performance testing and experimental reporting.
- Technical documentation preparation.

3. Qualifications

- Bachelor's degree or higher in aerospace engineering, materials science, chemical engineering, mechanical engineering, or related fields (preferred).
- Strong English written and verbal communication skills for international collaboration.
- We welcome foreign applicants, with priority given to those holding valid Taiwan work permits; visa assistance is provided.
- Team player with initiative, resilience, and problem-solving skills.
- Hands-on research or manufacturing experience is a plus.

4. Compensation & Benefits

- Competitive salary (negotiable based on experience and role).
- Performance bonuses and annual salary adjustments.
- Labor and health insurance, pension, group insurance and statutory benefits.
- Career development opportunities and professional training.

5. Work Location

Sec. 1, Datong Rd., Xizhi Dist., New Taipei City, Taiwan.

6. Application Process

1. Submit bilingual (English/Chinese) resumes online.
2. Qualified candidates will be invited for interviews, including virtual sessions.
3. Successful applicants will sign formal contracts and undergo onboarding training.

7. Contact Information

- **Email:** edlin@ewjpro.com
- **Phone:** +886-2-2633-8707
- **Contact Person:** Dr. Edward Lin, CEO
- **LINE Official Account:** edwardlin249

8. Company Culture & Vision

We prioritize innovation and employee growth, offering flexible work systems and diverse learning opportunities. Together, we aim to elevate Taiwan's aerospace industry on the global stage.

9. Foreign Employee Rights

- Labor and health insurance, pension, group insurance, and statutory benefits.
- Work visa, renewal, and residency permit assistance.
- Compliance with Taiwan labor laws and on-the-job support.

10. Closing Remarks

EW JET welcomes you to our dynamic team. Let's pioneer the future of aerospace technology!

June 5, 2025